
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 12 d’abril de 2012 
Inici:  21:10 h 
Fi: 00:15 h 
Lloc : Seu del Consell del Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  Dolors Lechuga Garcia 
Vicepresident: Jesús Liñan Ruiz   particular  

Montserrat Montalbán Alarcón  particular 
Marta Soro Alsina   particular 
Jordi Gómez Barrero   particular 
Josep Manuel Navarro Serra  particular 
Conxa de Llobet Jorba   particular 
Joan Xamaní Cabra   particular 
Maria Isabel Tena Boyán  particular 
M. Dolores Terradas Dávila  particular 
Lluís Prat Pineda   Club Esportiu La Batllòria 
 
Magalí Miracle Rigalós   Grup municipal del PSC 
Daniel Corpas Cullet   Grup municipal de la CUP 
M.Carmen Montes Azcutia  Grup municipal d’ICV 

 
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteix el regidor d’Economia de l’Ajuntament, senyor J. Manuel Bueno Martínez 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (3 d’octubre de 2011) 
2. Propostes de les comissions 
3. Calendari de la resta de permanents i plenari per l’any 2012 
4. Pressupost de La Batllòria per l’any 2012 entregat per l’Ajuntament 
5. Idoneïtat de les comissions de debat 
6. Informació de la presidenta 
7. Precs i preguntes 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:10 h. 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de 
l’acta del dia 3 d’octubre de 2012 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

Tot seguit, atès que el punt 4 de l’ordre del dia, Pressupost de La Batllòria per l’any 2012, 
requereix una exposició força detallada per part del regidor d’Economia, J. Manuel Bueno 
Martínez, es considera adient tractar-lo en primer lloc i s’acorda un canvi d’ordre dels punts. 
 



4. Pressupost de La Batllòria per l’any 2012 entregat per l’Ajuntament 
 
Pren la paraula el senyor J. Manuel Bueno, regidor d’Economia, per fer la presentació de la 
proposta de pressupost per La Batllòria, encara en negociació. 
 
El regidor explica que es tracta d’uns pressupostos austers, degut al decreixement econòmic 
que s’està produint, per això per aquest nou exercici caldrà administrar millor les inversions i 
reduir la dotació econòmica de la majoria de partides. 
 
Tot seguit, es fa una exposició, mitjançant la projecció d’un document de Power Point, de com 
queda distribuït el pressupost per La Batllòria, tot i que el regidor reitera que es tracta d’una 
proposta i com a tal s’hi poden fer modificacions.    
 
La situació econòmica actual de l’Ajuntament de Sant Celoni i La Batllòria ve marcada per una 
disminució dels ingressos, tant dels propis com dels que provenen d’altres administracions 
(Generalitat de Catalunya, Diputació de Barcelona i Govern d’Espanya), i per la despesa 
corresponent a amortitzacions i interessos dels préstecs autoritzats l’any 2008 i 2009. 
 
S’ha produït un increment important de l’endeutament, el pagament de les amortitzacions dels 
crèdits s’han apujat en un 72% des de l’any 2010 i això fa que durant l’any 2012, entre 
amortitzacions i interessos de préstecs, s’haurà de pagar 827.000 euros més que l’any 2010.   
 
L’exercici 2011 es tanca amb un romanent de Tresoreria de lliure disposició d’1.613.522 euros, 
un romanent per a inversions de 2.146.181 euros i un dèficit de 496.614 euros, que es 
desglossa de la següent manera: 
 

     -31.270 euros resultat del tancament comptable 
    248.414 euros despeses de l’any 2011 que s’hauran de pagar durant l’any 

2012 (despeses generals) 
    216.930 euros diners utilitzats de la modificació de crèdit del 2011 per 

complementar o augmentar partides que s’havien quedat a 0.  
 
La proposta de pressupost per l’any 2012, en comparativa amb els anys 2010 i 2011,  
desglossada per àmbits o àrees és la següent:  
 

Àrees Pressupost executat 
2010 (€) 

Pressupost executat 
2011 (€) 

Proposta pressupost 
2012 (€) 

Alcaldia 57.264,89 24.439,54 23.307,63 
Administració General 422.064,41 313.183,93 354.229,69 
Comunicació 88.290,60 75.924,87 62.850,00 
Comunitat 506.211,20 516.324,68 504.191,11 
Educació i Cultura 1.568.689,79 1.469.427,03 1.292.596,85 
Desenvolupament 212.203,67 141.761,78 174.612,10 
Economia 1.869.868,99 2.200.824,66 2.321.359,42 
Entorn 105.647,28 95.763,93 93.769,55 
Espai Públic 2.144.344,28 2.292.667,63 2.277.364,55 
Esports 226.067,80 201.157,23 163.750,00 
Seguretat Ciutadana 231.017,63 286.893,75 254.405,00 
    
Total despesa corrent a 
Sant Celoni 

7.431.670,54 7.618.369,03 7.522.435,90 

Total despesa corrent a 
La Batllòria 

205.749,27 205.834,91 188.752,43 

Total despesa corrent 7.637.419,81 7.824.203,94 7.711.188,33 
    
Personal 8.014.502,76 8.029.538,68 7.390.508.36 
Despesa depuradora 872.636,88 553.336,63 750.000,00 



Subministraments, 
telefonia i neteja 

1.066.047,13 1.183.316,74 1.148.168,40 

    
TOTAL PRESSUPOST 17.590.606,58 17.590.395,99 16.999.865,09 

 
 
L’actual conjuntura econòmica condiciona els comptes generals de l’Ajuntament i, per aquest 
motiu, la proposta de pressupost que es planteja busca trobar l’equilibri entre l’austeritat i la 
necessitat de treballar pel manteniment i la millora dels serveis bàsics dels ciutadans i 
ciutadanes de Sant Celoni i La Batllòria, posant especial atenció als sectors de població més 
desafavorits. 
 
En un procés de màxima contenció de la despesa, a l’hora d’elaborar la proposta de pressupost 
per La Batllòria, s’ha mantingut el tracte diferenciador, tenint en compte les seves particularitats 
culturals, territorials i socials. S‘ha prioritzat en educació, promoció cultural, gent gran, serveis 
socials i ciutadania. S’ha reduït en 10.100 euros la partida corresponent a l’organització de 
festes i s’ha racionalitzat la despesa del manteniment de l’espai públic i de la neteja viària, 
sense que aquesta reducció impliqui un deteriorament de la via pública.  
   

 Despesa 
executada 2011 € 

Pressupost 
inicial 2012 € 

Pressupost revisat 
2012 € 

Senyalització viària 2.590,45 0,00 0,00 
Via pública 4.865,22 4.000,00 14.000,00 
Manteniment de ferms i voreres 283,64 0,00 0,00 
Neteja viària 46.957,49 40.000,00 40.000,00 
Enllumenat via pública 996,31 0,00 0,00 
Parcs i jardins 2.943,20 1.100,00 1.100,00 
Parcs i jardins 16,34 0,00 0,00 
Serveis socials 466,1 1.000,00 1.000,00 
Gent gran 3.114,92 4.459,00 4.459,00 
Educació 14.220,37 15.520,43 15.520,43 
Promoció Cultural-Patrimoni Natural 11.826,63 12.750,00 12.750,00 
Promoció de la lectura 2.544,19 6.100,00 6.100,00 
Can Bruguera 342,20 0,00 0,00 
Joventut 0 2.300,00 2.300,00 
Festes 80.646,16 72.600,00 72.600,00 
Esports 21.995,54 7.323,00 7.323,00 
Obres i serveis 1.549,33 1.800,0 1.800,00 
Òrgans de govern 776,82 0,00 0,00 
Ciutadania 0 1.800,00 1.800,00 
Transferències ajuntaments 9.700 8.000,00 8.000,00 
TOTAL LA BATLLÒRIA 205.834,91 178.752,43 188.752,43 

 
Les inversions previstes per l’any 2012 a La Batllòria són: 
 

- Mobiliari de l’Unió Batllorienca   15.000 euros 
- Bombament de La Batllòria 300.000 euros 
- Connexions del clavegueram 120.000 euros 
- Adequació del Casal de la Gent Gran  
- Manteniment de parcs i jardins 

 
Un cop finalitzada l’exposició del senyor Bueno, la senyora presidenta pregunta quan es tirarà 
endavant el projecte de bombament del clavegueram del carrer Major de La Batllòria, que cal 
dur a terme necessàriament per un tema de salubritat.    
 
El senyor Dani Corpas afegeix que, a més, es tracta d’un tema de legalitat perquè hi ha 
denúncies al respecte. 



 
El senyor Bueno respon que tot i que aquest tema és responsabilitat de l’Ajuntament, perquè es 
tracta d’una necessitat bàsica, és l’ACA qui s’ocupa de la gestió. 
 
Intervé el senyor Jordi Gómez per preguntar si s’ha inclòs la partida corresponent a la 
urbanització de Royal Park. 
 
El senyor Bueno li respon que Royal Park està computada a la partida d’urbanitzacions de 
Territori, no a La Batllòria. 
 
Tot seguit, pren la paraula el senyor Joan Xamaní per preguntar en quina partida està 
contemplat el tema del transport públic i també esmenta que hi ha un cert malestar per la 
reducció del servei. 
 
El senyor Bueno informa que el Transport està inclòs en la partida d’Espai Públic. 
 
A continuació, la senyora Carmen Montes comenta que la reducció que ha sofert el servei de 
bus urbà, en principi, queda coberta pel servei que ofereix l’empresa Sagalés. 
 
La senyora presidenta aclareix que les persones que hauran d`utilitzar ara el servei de bus de 
Sagalés, hauran de pagar 2 euros d’anada i de tornada, cosa que implica una despesa 
extraordinària que abans no hi era.  
 
El senyor Jordi Gómez es queixa de que ara La Batllòria s’ha quedat sense servei de Bus urbà, 
mentre que a Sant Celoni només s’ha reduït un servei de cada quatre.   
 
Intervé novament el senyor Bueno per explicar que aquest servei és deficitari, per això ha 
calgut fer alguns reajustaments, tenint en compte la rendibilitat del servei i mirant de reduir el 
mínim possible la freqüència del bus. De tota manera, cal tenir clar que a tot arreu es pagarà 
igual.  
La senyora presidenta comenta que s’ha presentat diverses queixes (25 instàncies) per 
l’eliminació del bus urbà, sobretot per part de persones jubilades que abans no havien de pagar 
per aquest servei i ara sí, ja que es veuen obligats a utilitzar el bus de l’empresa Sagalés per 
fer el trajecte La Batllòria - Sant Celoni.  
 
El senyor Josep Manuel Navarro intervé per dir que, per molta gent gran haver de pagar 
aquests 4 euros del servei és molt, ja que probablement han d’utilitzar el bus regularment per 
desplaçar-se. En aquest sentit, proposa que l’ajuntament faci un estudi de quin cost suposa 
realment mantenir aquest servei.   
 
Tot seguit, la senyora Magalí Miracle respon que l’ajuntament podria fer un estudi del servei 
tenint en compte quantes persones l’utilitzen habitualment i el cost que suposa per 
l’ajuntament. D’aquesta manera, seria més fàcil trobar alguna solució (bonificació, descomptes, 
etc) perquè el servei tingués un cost el més reduït possible pel ciutadà.  
 
El senyor Bueno aclareix que s’han eliminat els busos en què hi pujava menys gent. De tota 
manera –diu- aquest seria un tema monogràfic per tractar en una propera sessió. 
 
Pren la paraula el senyor Jesús Liñan i diu que el servei de bus urbà a La Batllòria és molt 
necessari, perquè hi ha 6 quilòmetres de distància amb Sant Celoni i per molta gent aquest és 
l’únic mitjà de transport del que disposa. 
 
Intervé novament la senyora Miracle per comunicar que demanarà l’estudi pertinent a l’àrea 
d’Espai Públic.  
 
Seguidament, un cop finalitzat el debat corresponent al Pressupost per l’any 2012, el senyor 
Navarro demana la paraula per exposar un queixa relativa a l’acta de la Comissió permanent 
de data 9 de febrer de 2012.  



 
El senyor Navarro es queixa perquè en una de les darreres sessions de la Comissió 
permanent, a la qual ell no va poder assistir, es va deixar intervenir al propietari del bar El 
Temple de La Batllòria, que demanava el suport del Consell per poder instal·lar una pantalla 
per retransmetre els partits de futbol. La intervenció d’aquesta persona es va permetre, tot i que 
no constava en l’ordre del dia, i la Comissió permanent es va posicionar a favor seu, sense 
tenir en compte la opinió d’altres persones que estaven implicades i interessades en aquesta 
demanda. Aquestes pràctiques –diu- no haurien de passar en un òrgan com és el Consell de 
Poble i per això cal que es depurin responsabilitats i es replantegi el funcionament d’aquest 
organisme. També es mostra indignat perquè la presidenta no li va comunicar que es permetria 
la intervenció del propietari del bar El Temple, tot i sabent que ell s’havia queixat per molèsties 
de soroll i incivisme relacionades amb aquest establiment. Per tot això, atesa la manca de 
diàleg i honestedat i perquè considera que el Consell de Poble no està autoritzat per prendre 
part en aquest tipus d’assumptes, demana que s’impugni la sessió del dia 9 de febrer de 2012.  
 
Tot seguit, la senyora presidenta explica que aquesta persona, el propietari del Bar, va entrar 
una instància amb la seva sol·licitud i va demanar de poder exposar-la a la sessió de la 
Comissió permanent. De la mateixa manera que ho pot fer qualsevol altra persona, el senyor 
Toni Hernández, propietari del bar El Temple, va assistir com a públic i se li va donar la 
paraula. La seva intervenció va quedar reflectida a l’acta de la sessió, així com l’acord dels 
membres assistents de redactar una carta de suport a la seva petició. Aquesta carta és la que 
consta a l’esborrany de l’acta de sessió del dia 1 de març de 2012, que es portarà a aprovació 
en la propera sessió, el dia 3 de maig de 2012. L’acta del 9 de febrer, en què queda palesa la 
intervenció del senyor Hernández, es va aprovar el dia 1 de març per unanimitat dels membres 
assistents, per tant, qualsevol objecció o observació sobre aquesta acta calia haver-la fet abans 
de la seva aprovació. 
A continuació, la senyora presidenta llegeix la carta de suport de la Comissió permanent a la 
petició feta pel senyor Hernández, per tal que tots els assistents en tinguin coneixement abans 
de l’aprovació de la corresponent acta. 
  
Intervé el senyor Bueno per comentar que potser s’haurien d’haver fet les consultes oportunes 
abans de posicionar-se en algun sentit, caldria haver estat més prudent. 
 
La senyora presidenta explica que va parlar d’aquest tema amb la tècnica de Promoció 
econòmica de l’Ajuntament, amb el regidor de Seguretat Ciutadana, Jordi Arenas i amb la 
regidora Magalí Miracle.  
 
Tot seguit, la senyora Miracle comenta que aquest tema s’havia donat a conèixer a les àrees 
corresponent i que ella mateixa havia enviat diversos correus a la presidenta del Consell per 
parlar d’aquest tema, però no va obtenir resposta. Quan hi ha conflictes d’aquest tipus –diu- 
seria més prudent parlar-ne abans. 
 
Intervé el senyor Jordi Gómez per aclarir que el propietari del bar va recollir signatures de 
recolzament a la seva petició i les va presentar amb la instància. Per tant, hi ha moltes 
persones de La Batllòria que també li donen suport. 
 
La senyora Carmen Montes diu que sembla que el Consell de Poble doni suport incondicional a 
la petició del senyor Hernández (propietari del bar) o almenys aquesta és la percepció que es 
té al llegir l’acta. 
 
La senyora presidenta reitera que el recolzament el van acordar tots els membres assistents, 
perquè ho van considerar oportú i perquè el Reglament de funcionament del Consell així ho 
permet.  
 
A continuació, pren la paraula del senyor Dani Corpas i explica que aquest debat ja el van tenir 
en el darrer Ple de l’Ajuntament i que no s’ha de focalitzar en un tema concret. El grup 
municipal de la CUP –diu- vol expressar també el seu malestar per l’actuació de la presidenta, 
no només en aquest tema sinó en moltes d’altres, tal com es desprèn de la lectura de les actes 



de les sessions. Segons el parer de la CUP, la senyora presidenta polititza el Consell de Poble, 
apel·lant sovint al seu anterior càrrec com a regidora de l’Equip de Govern. En una reunió va, 
fins i tot, acusar la CUP d’haver fet  algun comentari sobre les despeses de La Batllòria que era 
fals, però es va reafirmar en les seves declaracions fent ús del seu càrrec dins del Consell de 
Poble. Per aquest motiu, es suma a la queixa feta pel senyor Navarro, perquè moltes de les 
actes del Consell són impugnables i s’utilitza aquest òrgan amb finalitats polítiques. L’anterior 
regidora de la CUP ja va deixar d’assistir a les sessions perquè l’anterior president, el senyor 
Manuel Bueno, també polititzava el Consell. Per aquest motiu, proposa que es reformuli el 
funcionament del Consell de Poble i que s’estudiï la possibilitat de que la presidència no l’ocupi 
cap regidor o regidora de l’oposició.         
 
La senyora presidenta explica que el Consell de Poble ha de servir per solucionar els 
problemes existents a La Batllòria.  
 
Seguidament, intervé el senyor Jordi Gómez i pregunta al senyor Corpas si la CUP està en 
contra de la presidenta o del Consell ? 
 
El senyor Corpas li respon que la CUP no està d’acord amb la manera de fer de la presidència 
del Consell i que ara seria un bon moment per revisar els estatuts. 
 
Pren la paraula la senyora Marta Soro per explicar que aquesta petició ja es va fer abans que el 
senyor Manuel Bueno ocupés el càrrec de president del Consell de Poble, però no va 
prosperar.  
Tot seguit, la senyora Dolors Terradas manifesta que aquest debat sembla un tema personal 
contra la senyora Dolors Lechuga i que, en tot cas, aquesta és la opinió de la CUP, no la dels 
membres del Consell i demana respecte per la feina que aquests estan fent.   
 
Després d’un intens debat entre els assistents sobre el funcionament del Consell de Poble, 
sorgeix la proposta de revisar-ne els estatuts però de cara a la propera legislatura.  
 
2. Propostes de les Comissions 

 
La senyora presidenta proposa preparar una enquesta, que es podria passar casa per casa, 
per poder conèixer quines mancances, necessitats i inquietuds té la gent de La Batllòria.  
 
Comissió de Cultura  
 
El senyor Joan Xamaní proposa que es valori la possibilitat de que cada comissió pugui 
funcionar de manera independent per poder tractar els temes directament amb el regidor 
corresponent. També proposa que es facin cursos de català.    
 
La senyora Marta Soro proposa que seria interessant poder programar tallers infantils en 
períodes de vacances i també organitzar rutes pel Montnegre, activitats de senderisme i 
passejades amb bicicleta.    
 
El senyor Navarro proposa d’organitzar excursions adreçades als infants del poble, perquè 
puguin conèixer l’entorn. 
 
La senyora presidenta comenta que s’està creant un grup excursionista amb aquesta finalitat.  
 
El senyor Bueno explica que, a partir de la primavera, es començarà a senyalitzar diversos 
camins. És una tasca que s’està fent amb la direcció del Parc Montnegre-Corredor i de la qual 
es passarà la informació oportuna, tan aviat estigui enllestida. 
 
Seguidament, la senyora Montes intervé per dir que cal demanar l’estudi del funcionament del 
bus urbà el més aviat possible.  
 



En aquest sentit, el senyor Navarro proposa que l’ajuntament estudiï la viabilitat de 
promocionar altres sistemes per facilitar el desplaçament d’aquelles persones que no tenen 
vehicle propi, com per exemple el car sharing. 
 
El senyor Corpas comenta que amb el tema del bus urbà ha de prevaldre el servei per damunt 
del cost que aquest pugui tenir.   
 
Comissió d’Espai Públic i Entorn 

 
El senyor Jordi Gómez demana que es posin senyals per demanar més civisme als propietaris 
de gossos. També comenta que caldria netejar el tub que drena l’aigua del pas del cementiri, 
perquè cada vegada que plou s’inunda.  
 
El senyor Navarro proposa que es tiri endavant el carril bici, que es posin bandes sonores 
reductores de la velocitat dels vehicles a l’entrada i sortida del pont. 
 
Comissió d’Esports , Joventut, Infància i Gent Gran 
 
El senyor Lluís Prat dóna les gràcies a l’Ajuntament per l’esforç fet a l’hora d’organitzar la festa 
per la Gent Gran de La Batllòria.  
Pel que fa les propostes de la seva comissió, comenta que fa tres mesos i mig que demana 
que es canviïn les xarxes de les porteries del Camp de futbol perquè estan molt malmeses, 
però de moment no s’ha fet. També cal tenir en compte els problemes de subministrament de 
butà que tenen habitualment al Camp d’Esports i la manca d’extintors en els vestidors.     
 
Seguidament, la senyora presidenta pregunta als regidors assistents de l’equip de govern, 
senyor Manuel Bueno i senyora Magalí Miracle, si ja s’ha demanat el traspàs de l’aulari. 
 
El senyor Bueno li contesta que s’hauria de traslladar la petició al departament d’Ensenyament 
de la Generalitat, però abans cal acordar quins usos se li vol donar. 
 
La senyora presidenta puntualitza que caldria prendre aquest acord el més aviat possible per 
poder-ho traslladar a la Generalitat. 
 
Comissió de Comunitat i Seguretat Ciutadana 
 
Intervé la senyora Montserrat Montalbán per comentar que una de les prioritats a tenir en 
compte seria el nou consultori mèdic. També convindria estudiar la possibilitat d’instal·lar algun 
tipus de pas més segur per travessar la C-35.    
 
La senyora presidenta informa que el manteniment del pont de la carretera C-35 es fa a mitges 
amb el municipi de Riells i Viabrea, però si s’ha de fer alguna actuació és Riells i Viabrea qui 
l’ha de decidir. En la darrera reunió que es va mantenir amb els representants polítics i tècnics 
d’aquest municipi es va comentar la possibilitat de fer una rotonda i d’aquesta manera el pas 
quedaria solucionat. 
 
El senyor Bueno manifesta que hi va haver unes reunions per tractar la delimitació del terme 
municipal amb Riells i Viabrea, però finalment no es va arribar a un acord. No obstant, no té 
cap informació relativa al tema de la rotonda. 
 
A continuació, una persona del públic assistent, intervé per demanar que es posin pilones al 
Passatge Orsavinyà per impedir que les motocicletes pugin i circulin per la vorera.  
 
La senyora presidenta demana que s’estudiï la proposta i alhora reclama la policia de 
proximitat. 
 
El senyor Bueno comenta que s’està valorant la possibilitat de que els dos policies contractats 
per l’ajuntament per fer aquesta tasca puguin començar a prestar aquest servei a La Batllòria a 



l’estiu. És cert –diu- que cal més presència policial a La Batllòria, de tota manera, és el regidor 
de Seguretat Ciutadana qui podrà donar una informació més precisa sobre aquest tema. 
 
Seguidament, la senyora Montes explica que hi ha moltes demandes relatives a la manca de 
presència policia. Caldria disposar de més informació sobre els horaris i els fulls de ruta de la 
Policia Local per fer-ne un seguiment i saber amb quina freqüència patrullen per La Batllòria. 
 
El senyor Bueno aclareix que a La Batllòria la Policia Local hi fa un servei especial, més 
itinerant i la senyora presidenta afegeix que, a més, alternen el servei de vigilància amb els 
Mossos d’Esquadra.   
 
Pren la paraula el senyor Navarro per proposar la instal·lació de pantalles acústiques a 
l’autopista AP7 al seu pas per La Batllòria, per tal de reduir la contaminació acústica al 
municipi.  
 
La senyora presidenta comenta que probablement aquest tipus d’instal·lacions calgui demanar-
les abans de fer la infraestructura, però, en tot cas, és l’Ajuntament qui hauria de fer la 
sol·licitud.  
 
El senyor Bueno diu que es pot fer la consulta al Departament de Territori.   

 
 

3. Calendari de la resta de permanents i plenari per l’any 2012 
 
La senyora presidenta presenta la proposta del calendari de sessions per la resta l’any 2012, 
que s’accepta per unanimitat i queda de la següent manera: 
 
 

2012 

CALENDARI DEL CONSELL DE POBLE 

 
Dia (dijous) 

 
Hora 

 
Òrgan 

 
3 de maig 

 
21 h 

 
Comissió permanent 

 
7 de juny 

 
21 h 

 
Comissió permanent 

 
5 de juliol 

 
21 h 

 
Comissió permanent 

 
6 de setembre 

 
21 h 

 
Comissió permanent 

 
4 d’octubre 

 
21 h 

 
Comissió permanent 

 
8 de 

novembre 

 
21 h 

 
Comissió permanent 

 
13 de 

desembre 

 
21 h 

 
Consell Plenari 

 
 
5. Idoneïtat de les comissions de debat 
 
La senyora presidenta explica que en la darrera sessió plenària, en què es va constituir el 
Consell de Poble, es va acordar formar comissions de debat que es reunirien per tractar els 
temes d’interès una hora abans de la reunió de la Comissió Permanent. Després de provar-ho 
durant uns mesos, però, s’ha comprovat que, per diversos motius (laborals, familiars, etc), 
aquest funcionament no és del tot viable. Per tant, cadascú exposarà les seves propostes i 
demandes individualment, tot i que si prèviament s’ha pogut reunir la comissió de debat 
s’exposarà allò que aquesta hagi acordat. 



 
6. Informació de la Presidenta 
 
La senyora presidenta informa que, tal com ha comentat abans, s’han presentat diverses 
instàncies de queixa relatives a l’eliminació del servei de bus urbà i en llegeix una d’exemple. 
 
També informa de que recentment dos tècnics de l’Ajuntament han visitat La Batllòria per 
estudiar les possibilitats del projecte de canalització del clavegueram del Carrer Major i que el 
proper dimarts 17 d’abril es farà una nova prova de sirenes, a les 11 hores del matí. 
 
 
7. Precs i preguntes 
 

• El senyor Prat es queixa de que davant de la peixateria al terra hi ha graveta que pot 
fer relliscar als vianants.  

 
• La senyora presidenta explica que va fer arribar a Espai Públic les factures presentades 

per la senyora Carme Luis corresponents a la despesa per la neteja de terrasses. 
L’ajuntament –diu- havia de contactar amb l’administrador de la finca, però no sé si ja 
ho ha fet. 

 
També comenta que caldria revisar el tema de les aigües brutes del carrer Major, que 
van a parar a la Riereta. Potser –apunta- el projecte de bombament es fa per solucionar 
aquest problema. 

 
***** 

 
I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 00:15 hores i s’estén la present 
acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 
 
 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 
 
 
 


